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TARHANA FESTİVALİ 
KORTEJLE BAŞLADI

Uşak’ın en önemli yöresel ürünü ve kültürel mirası olarak öne çıkan tarhanayı tüm 
dünyaya duyurmak amacıyla Uşak Belediyesi tarafından düzenlenen Uşak Uluslararası 
Tarhana Festivali başladı. Kentte ilk defa gerçekleşen festival ilk gününde rengârenk bir 
kortej ile festival severlere kapılarını açtıktan sonra Yeşil Karaağaç Doğal Yaşam Merke-
zi’nde renkli görüntülere sahne oldu. 

UŞAK MİLLETVEKİLİ
 GÜNEŞ’TEN GEÇMİŞ

 OLSUN MESAJI
Ak Parti Uşak Milletvekili İsmail Güneş, Uşak’ın Banaz ilçesi ve Kayağıl köyü bölge-
sinde yaşanan orman yangınları sebebi ile geçmiş olsun mesajı yayınladı.

UŞAK TARHANASI ARTIK 
GUINNESS REKORLAR 

KİTABINDA

Uluslararası Uşak Tarhana Festivali’nde Dev Kazanda Kaynatılan Tarhana 30 Bin 292 
Litre İle Rekora Girmeyi Başardı.Uşak Belediyesi tarafından kentte ilki düzenlenen 
Uluslararası Uşak Tarhana Festivalinin ikinci günü, çeşitli etkinliklerin yanı sıra Uşak’ın 
dünyaya açıldığı bir gün olarak kayıtlara geçti. Uşak Belediyesi tarafından özel olarak 
hazırlatılan 31bin 800 litrelik dev kazanda kaynatılan tarhana çorbası, 30 bin 292 litre ile 
Guinness dünya rekorlar kitabına girmeyi başardı.

Gazeteci  Abdurrahman Yavuz’un hazırlayıp sunduğu Uşak Olay Tv’nin Onuncu 
Köy 10.bölümünde Tübrag altın madenine tepkiler, Belediye Başkanı Özkan Yalım 
ile Ak Parti Milletvekilleri İsmail Güneş ve Fahrettin Tuğrul arasındaki tartışmalar, 
açıklayamayan dosyalar, 1 milyon dolarlık Fetö borsasına verildiği iddia edilen 
paralar, Aşigoların Uşakspor sevinci gibi konular ele alındı. 

UŞAK’TA KREDİ DOLANDIRICILIĞI 
OPERASYONU: 1 MİLYON TL’LİK VURGUN
Manisa İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube Müdürlüğü ve İstihbarat Şube Müdürlüğü 
tarafından yürütülen çalışmalarda, kredi çekme bahanesiyle vatandaşları dolandıran 
şahıslar yakalandı.

UŞAK MİLLETVEKİLLERİ 
KIBRIS BARIŞHAREKÂTI 

YIL DÖNÜMÜNÜ UNUTMADI
Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50. yıl 
dönümünde Uşak Milletvekilleri, 
İsmail Güneş, Fahrettin Tuğrul  ve Ali 
Karaoba sosyal medya hesaplarından 
anma mesajı yayınladı.Ak Parti Uşak 
Milletvekili Fahrettin Tuğrul, mesa-
jında, “Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti’nin 20 Temmuz Barış ve Öz-
gürlük Bayramı’nı  kutluyor; Kıbrıs 
Barış Harekatı’nın 50.yıl dönümünde 
şehitlerimizi rahmet, gazilerimizi 
minnetle anıyorum” dedi.
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TARHANA FESTİVALİ 
KORTEJLE BAŞLADI

Uşak’ın en önemli 
yöresel ürünü ve kül-
türel mirası olarak öne 
çıkan tarhanayı tüm 
dünyaya duyurmak 
amacıyla Uşak Beledi-
yesi tarafından düzen-
lenen Uşak Uluslara-
rası Tarhana Festivali 
başladı. 
Kentte ilk defa ger-
çekleşen festival ilk 
gününde rengârenk 

bir kortej ile festival 
severlere kapılarını 
açtıktan sonra Yeşil 
Karaağaç Doğal Yaşam 
Merkezi’nde renkli gö-
rüntülere sahne oldu. 

KORTEJ 
YÜRÜYÜŞÜNDE
 KALABALIK SEL 
OLDU

Coşkulu kortejde Uşak 

Belediye Başkanı Öz-
kan Yalım’ın yanı sıra 
diğer protokol üyeleri 
ve ünlü isimlerde yer 
aldı. Kalabalığın sel 
olduğu yürüyüşün 
ritmini tutanlar ise 
İzmir Karşıyaka Ban-
dosu oldu. Festivalin 
açılışını gerçekleştiren 
korteje motor grup-
ları, model araçlar, 
dernekler ve dev Türk 
Bayrağı da eşlik etti. 
Kortejin ardından 
festival alanında 
toplanan vatandaşlara 
seslenen Uşak Bele-
diye Başkanı Özkan 
Yalım; “Bu kültür 
hepimizin kültürü. Bu 
kültür, atalarımızdan 
bize kalan en önemli 
miras, bu toprakların 
besinleri ile yapılan 
ve sofralarımıza gelen 
şifa. Düzenlediğimiz 
festival sayesinde 
mirasımız olan tarha-
namızı tüm dünyaya 
duyuracağız“ dedi.

BEKLENEN
 FESTİVAL AÇILIŞ 
KONUŞMALARI İLE 
BAŞLADI

Gerçekleştirilen festi-

valin Uşak’ın Ulusla-
rarası düzeyde tanın-
masına vesile olacağını 
belirten Başkan Yalım; 
“ Günler öncesinden 
hazırlıklarına başla-
dığımız ve bir dünya 
rekoruna imza atmayı 
amaçladığımız bu 
festival Uşak’ımızın 
dünyada tanınması-
na vesile olacağı gibi 
şehrimize, yöremize 
ait Uşak tarhanamızı, 
mutfaklardan dünyaya 
açılacak.Bu gurur dolu 
anlara ortak olduğu-
nuz için teşekkür edi-
yor, il dışından gelen 
kıymetli misafirlerimi-
ze ve vatandaşlarıma 
şölen tadında üç gün 
geçirmelerini diliyo-
rum” dedi.
Ayrıca programda; 
Vali Yardımcısı Burak 
Bozkurt Gürses, Cum-
huriyet Halk Partisi 
Çevre Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Ba-
kanlığından Sorumlu 
Genel Başkan Yar-
dımcısı Gülşah Deniz 
Atalar, Cumhuriyet 
Halk Partisi Mersin 
Milletvekili Grup 
Başkanvekili Ali Mahir 
Başarır, Cumhuriyet 

Halk Partisi İl Başkanı 
Sevinç Yazgan, Cum-
huriyet Halk Partisi 
Uşak Milletvekili Ali 
Karaoba ve Besni 
Belediye Başkanı Reşit 
Alkan konuşmalarını 
gerçekleştirdi.

EĞLENCE DOLU 
ETKİNLİKLER 
COŞTURDU

Günlerdir hazırlıkla-
rı yapılan festivalin 
ilk yarışması “Minik 
Şefler Tarhanalı Krep 
Yarışması“ oldu. 5 ve 7 
yaş arasındaki çocuk-
ların katıldığı eğlenceli 
yarışmada minikler 
marifetlerini sergi-
lerken,heyecan dolu 
anlar yaşadı. Yapılan 

yarışmanın sonunda 
ilk üçe giren minik 
aşçıya çeşitli hediyeler 
verildi. 
Yarışmanın ardından 
Uşak’ın bir başka de-
ğeri olan cirit gösterisi 
ve mısır odunu göste-
rileri ile vatandaşlar 
heyecan dolu anlar 
yaşadı. Atlı gösterile-
rin sona ermesi ile yine 
kültürel miraslardan 
olan mehteran takımı 
sahnede yerini aldı 
ve muhteşem göste-
rileriyle izleyenleri 
büyüledi. 
Ardından sahneyi 
görsel zenginlikleriyle 
dolduran Uşak Ayna 
Halk Oyunları Grubu; 
yöresel dansları ile 
sahnenin tozunu attı-

rarak festival severlere 
adeta bir görsel bir 
şölen izletti. 
Renkli gösterilerin 
ardından yerel sanatçı-
larımız Barış Dönmez, 
Faik Ceylan, Naim 
akbaş ve Alim Toker 
sahne alarak kültürü-
müze has kuşaklardır 
söylenen güzel türkü-
leriyle festival severleri 
coşturdu. Gecenin iler-
leyen saatlerinde ise 
Uşaklı sevilen sanatçı 
Ufuk Çakır ve sesiyle 
dinleyenleri büyüle-
yen ünlü isim Türkü 
Akbayram,birbirinden 
renkli repertuarları ve 
muhteşem sahne per-
formansları ile geceye 
damgasını vurdu. / 
Serkan Karayol
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UŞAK MİLLETVEKİLİ
 GÜNEŞ’TEN GEÇMİŞ

 OLSUN MESAJI
Ak Parti Uşak Millet-
vekili İsmail Güneş, 
Uşak’ın Banaz ilçe-
si ve Kayağıl köyü 
bölgesinde yaşanan 
orman yangınları se-
bebi ile geçmiş olsun 
mesajı yayınladı.

Ak Parti Uşak Millet-
vekili İsmail Güneş 
mesajında şu ifadelere 

yer verdi, “ Banaz 
ilçemiz Kuşdemirler 
Köyümüz ile Kızılcaö-
ren köyümüz arasında 
ve Merkez Kayaağıl 
köyümüzde ormanlık 
alanda belirleneme-
yen nedenle yangınlar 
meydana gelmiştir. 
Yangına müdahale ha-
vadan 6 helikopter, 2 
uçakla; karadan ise 435 

personel ve 144 araç ile 
(arazöz, itfaiye aracı ve 
iş makinesiyle) devam 
etmekte iken, havadan 
müdahale havanın 
kararması ile durdu-
rulmuştur, karadan 
müdahale devam 
etmektedir. İnşallah  
yangın kısa sürede 
söndürülür. Rabbim 
her türlü afetlerden 

korusun. Kuşdemirler, 
Kızılcaören ve Kayaa-
ğıl köyündeki vatan-
daşlarımıza geçmiş 
olsun dileklerimi ileti-
yorum” dedi. / Serkan 
Karayol

UŞAK TARHANASI ARTIK 
GUINNESS REKORLAR KİTABINDA

Uluslararası Uşak Tarhana Festivali’nde 
Dev Kazanda Kaynatılan Tarhana 30 Bin 
292 Litre İle Rekora Girmeyi Başardı.

Uşak Belediyesi tarafından kentte ilki 
düzenlenen Uluslararası Uşak Tarhana 
Festivalinin ikinci günü, çeşitli etkinlikle-
rin yanı sıra Uşak’ın dünyaya açıldığı bir 
gün olarak kayıtlara geçti. Uşak Beledi-
yesi tarafından özel olarak hazırlatılan 
31bin 800 litrelik dev kazanda kaynatılan 
tarhana çorbası, 30 bin 292 litre ile Gu-
inness dünya rekorlar kitabına girmeyi 
başardı.

20 Temmuz Cumartesi günü saatler 
19.00’ı gösterdiğinde özel olarak Kon-
ya’da hazırlatılan otuz bir bin sekiz yüz 
litre kapasiteli dev kazanda usta aşçılar 
rekor denemesi için kolları sıvadı. Guin-
ness Türkiye Temsilcileri’nin her deta-
yını büyük bir titizlikle incelediği Uşak 
Tarhanası’nın kaynatılmaya başlamasıyla 
nefesler tutuldu. Gerekli tüm inceleme-
lerin sonuçlanmasının ardından Uşak 
Tarhanası mutfaklardan dünyaya açılarak 
adını Guinness Rekorlar Kitabı’na altın 
harflerle yazdırmayı başardı.

BAŞKAN YALIM; “BU GURUR 
HEPİMİZİN”

Festivalin hazırlık süreci boyunca Uşak’ı 
dünyaya duyurmayı hedeflediklerini ve 
bunun için çalışmalarını sürdürdüklerini 
belirten Uşak Belediye Başkanı Özkan 
Yalım; “Gurbetçi festivallerinin dışında 
yerel, yöremize ve ülkemize özgü bir 
festival düzenleyeceğimizi ve Uşak’ımı-
zı uluslararası düzeyde tanıtacağımızı 
belirtmiştim. Tüm çalışmalarımızı buna 
uygun şekilde gerçekleştirerek böylesine 
önemli bir kitaba adımızı yazdırmayı 
başardık. Bütün bunların yanında Uşak 
Tarhanamızı dünyaya tanıtarak mar-
ka değeri kazanmasına, böylece şehir 
ekonomisine de katkı sağlayan bir katma 
değere dönüşmesine olanak sağlamış 
olduk” dedi.

Çabaları boşa çıkmadığı için çok mutlu 
olduklarını ifade eden Başkan Yalım; 
“Emeklerimize değdiğini görmek ve 
sonucunu almış olmanın haklı gururunu 
yaşıyorum. Bende bu özel anı ülkemizin 
çeşitli şehirlerinden gelen çok kıymet-
li misafirlerimiz ve vatandaşlarım ile 
paylaşmaktan onur duyuyor, her birine 
bizleri yalnız bırakmadıkları için teşek-
kür ediyorum” dedi. Nihal Yavuz
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ONUNCU KÖY’ÜN 10.BÖLÜMÜNDE 
ALTINMADENİ,SİYASET,FUTBOL VE FETÖ 

BORSASI GÜNDEME GELDİ..!
Gazeteci  Abdurrahman Yavuz’un hazır-
layıp sunduğu Uşak Olay Tv’nin Onuncu 
Köy 10.bölümünde Tübrag altın madenine 
tepkiler, Belediye Başkanı Özkan Yalım ile 
Ak Parti Milletvekilleri İsmail Güneş ve 
Fahrettin Tuğrul arasındaki tartışmalar, 
açıklayamayan dosyalar, 1 milyon dolar-
lık Fetö borsasına verildiği iddia edilen 
paralar, Aşigoların Uşakspor sevinci gibi 
konular ele alındı. Program akışı şöyle;

-A.U.- Onuncu Köy’ün onuncu programı-
na hoş geldiniz…

Bu bölümümüze Tüprag altın madeni ile 
başlıyoruz… 
Erzincan İliç’te meydana gelen ve 9 
kişinin öldüğü maden faciasından sonra 
Tbmm’de kurulan ve 20 milletvekilinden 
oluşan araştırma komisyonu Uşak’a geldi.
*Eşme Kışladağ Altın Madeni’ne git-
meden önce İnay’da köylülerle buluşan 
heyete köylüler ,
’Biz böyle bir felaketle karşılaşacağımızı 
öngöremedik,
Şu anda sularımızdaki arsenik oranları 
normalin kat kat üstünde bu nedenle ma-
denin kapatılmasını istiyoruz’  dediler.

*Maden girişinde bekleyen eşmeli vatan-
daşlar da ellerinde

‘Suyuma, havama, topragıma dokunma,’

‘Siyanür şirketi ülkemizi terk et’
şeklinde pankartlarla karşılayarak tepkile-
rini dile getirdiler…
Biz de heyet ile birlikte maden sahasına 
girdik. Ancak Tüprag Genel Müdürü 
Mehmet Yılmaz tarafından verilecek 
Brifing Salonu’na girmemiz jandarma 
tarafından engellendi…
Komisyon sözcüsünün bilgisi dahilinde 
izin vermesiyle gitmiştik madene ama, 
her ne hikmetse maden yetkilileri bizim 
girmemize izin vermediler.
Demek ki saklayacak biz şeyleri var ki biz-
leri içeri almadılar… Bakalım komisyon 
ne gibi rapor verecek bu madenle ilgili 
bekleyip göreceğiz…

Bu tatsız olay sonrası Tüprag Müdürü 
Hakan Ünal aradı, yanlış anlaşılmadan 
kaynaklanan olaydan dolayı üzüntülerini 
belirtti, onu da aktarmış olalım ……
*Tabii bu arada silahlı çatışma olayı da 
yaşandı hafta sonunda….
Bir de cinayet olayı… Gençler arasında 
çıkan kavgada bıçaklar çekildi bir kişi ha-
yatını kaybetti. Sebep gürültü yapıyorsun 
yapmıyorsun kavgası…

Değirmen Restoran’ta meydana gelen 
olaya gelirsek… 
1 kişi ağır yaralanırken, olaya karışan 2 
kişi tutuklanarak cezaevine gönderildiler.
Allah’tan silahlı saldırıda bulunan 2.kişi-
nin silahı tutukluk yapmış …
Yaralanan şahsın da belindeki tabancayı 
çıkarmaya fırsatı olmamış, 
Belki de facia ile sonuçlanabilecek bir 
silahlı çatışma olacaktı…!
Olay,  çalışanların da gayretiyle sona 
erdirildi..

Yaralanan kişinin vücuduna isabet eden 
5 kurşun ameliyatla çıkartıldı, hayati 
tehlikesi bulunmuyor ama sakat kalma 
ihtimali  söz konusuymuş. Acil şifalar 

dileyelim….
Daha önce de benzer olaylar yaşanmış-
tı. Böyle içkili mekanlara silahla girişin 
önlenmesi, girişte güvenlik dedektörü 
konulması gerekiyor.
Bir iki duble içince aslan kesilen, hemen 
belindeki silaha kolayca sarılıyorlar..  Ve 
çoluk çocuk ailece yemek yemeye gelen-
lerin de bulunduğu bir ortamda böyle 
olayların önüne geçilmesi gerekiyor. Zira, 
insanlar barut fıçısı gibi, en küçük tartış-
ma ortamında hemen silahlar ve bıçaklar 
çekiliveriyor…

Gelelim siyasete….

Belediye Başkanı Özkan Yalım, millet-
vekilleri hem İsmail Güneş’e, hem de 
Fahrettin Tuğrul’a cevap yetiştirmeyi 
sürdürürken, bazı ilginç noktalara da 
değinerek (400 bin Euro’luk yardım konu-
sunda) adeta milletvekili İsmail Güneş’e 
ayar verdi.

Ö:Y: “ Belli ki dersine iyi çalışmamışsın. 
Çalış ta öyle gel. Yanlış bir tarafı olsaydı 
bile sen nereye doğru gittiğini bilmiyor-
sun . Bence konuşmalarını daha temkinli 
yap. Yine ağzını yüzüne bulaştırdın’ diye-
rek uyardı…!

****Burada bir de tehdit  var Özkan Ya-
lım’dan…
Bana göre bunun Türkçesi şu;

’Eğer ortada yanlış birşey varsa bu yanlışa 
senin partinden olan Belediye eski başkanı 
Mehmet Çakın da ortak demektir’ diyerek 
İsmail Güneş’i köşeye sıkıştırdı ve ...
Ö.Y. “ koskoca milletvekili olmuşsun, 
neyin ne olduğunu bilmiyorsun, öğren de 
çık karşıma…. 

3 dönemdir milletvekili olup, 2 yıl sonra 
da emekli olup çift maaş alıyorsun.. Kendi 
köyüne bir çivi dahi çakmıyorsun cebin-
den… Sonra da beni suçluyorsun…..”de-
di.
• Şimdi burada olayın perde arkası-

na bakalım… 
Özkan Yalım, İsmail Güneş’in parayı 
çok sevdiği ve cimriliği konusunda haklı 
olabilir.
Çünkü ben de 20 yıl diş doktorlarının 
malzemesini sattım.
Kendisi de Kbb dokturu olduğu zaman-
larda malzemeler alırdı bizden, oradan da 
tanıyorum.
Kılı kırk yarar, para öderken eli titrerdi. 
Küçücük bir şey için bile pazarlık yapardı.

**Kimsenin kazandığı paralarda gözü-
müz yok ama, nereye ne gibi yardımlarda 
bulundu duymadık, bilmiyoruz.
  
*İsmail Güneş 3 dönemdir milletvekili , 
siyasaten deneyim kazanmış olmalı…

Pekii böyle deneyimli bir siyasetçi olan 
İsmail Güneş, Özkan Yalım karışısında 
böyle ofsayta  nasıl düşüyor? Düştü mü? 
Düşürüldü mü? Bilerek mi yaptı…? Ona 
bakmak lazım…!
Bana göre, bunun arka planında parti içi 
çekişmeler var..
Belediye Eski Başkanı Mehmet Çakın’ın 
olası genel seçimlerde….
Milletvekili adayı olmasının önünü kes-
mek için yapılmış olabilir ,diye düşünü-
yorum.
Çünkü erken seçim sözü şimdiden dillen-
dirilmeye  başladı.. 
*Burada bir de parantez açalım ve seslene-
lim Fahrettin Tuğrul ile Özkan Yalım’a…
Şu dosyaları açıklayın da görelim… Açık-
larlar mı, hiç sanmıyorum.
Çünkü barış çubukları içilmiş de ondan….
*Şu cami tartışmasına gelirsek…
Bu konuda ben şahsen Özkan Yalım’ın 
tarafındayım. Millet Bahçesi’ne bu kadar 
büyük camiye ne gerek var. Mevcut cami-
lere gidenlerin sayısı her geçen gün azalır-
ken, bu cami siyaseti niye sürdürülür.
Hala anlayamıyorum.. Özkan Yalım, daha 
küçük boyutta bir cami ve geri kalan 
bölüme de Uşak’ın simgesi Uşak Lisesi’ni 
yaptıracağım’ diyor. Uşak lisesi mezunu 
biri olarak 

benim de hoşuma gitmedi değil… Bir de 
İmam Hatip Meselesi tutturuldu gidiyor. 
Şu koskoca Uşak’ta bile 5 vakit ezanı gü-
zel sesiyle, makamıyla okuyacak  müezzin 
yok.
Zaten Ulucami’den ortak yayın yapılı-
yor. Bu camiye, her vakit namazını ayrı 
makamlarda 
güzel sesiyle okuyabilecek bir müezzin 
atanamıyor mu?....
Sayın müftüye seslenelim…Yok mu böyle 
bir müezzin..?  Örnek; İzmir’e gittiğimiz-
de duyuyoruz müezzinler bülbül gibi 
şakıyorlar adeta ezan okurlarken….

*İmam Hatip demişken, uzun süredir 
tartışılan bir başka İmam Hatip konusunu 
daha aktaralım…
Fatih Eğitim ve Kültür Vakfı’na ait kiracısı 
Kanyon Koleji olan bina Fevzi Çakmak 
Proje Kız Anadolu İmam Hatip Lisesi 
yapılsın mı yapılmasın mı, Uşak Fen 
Lisesi mi taşınsın, şeklindeki tartışmalar 
sürerken bu vakfın kurucularına şöyle 
bir baktım milletvekili Fahrettin Tuğrul 
başta olmak üzere abdesinde namazında 
görünümlü isimler var.
Bunların arasında bir isim dikkatimi çekti. 
Kamuoyunun ‘çivici kadir ‘  olarak tanıdı-
ğı Kadir Yıldız.

Yanılmıyorsam, daha önce de skandallara 
sahne olan Uşak Üniversitesi Cami Yaptır-
ma Derneğin’de de vardı bu isim..
Bu derneğin başkanı Ömer Yeşil’in  yargı-
lanması istenilmiş, ama o paralarla  yurt 
dışına kaçmıştı. Uşak UOSB yönetiminde 
de bulundu uzun yıllar . Telefonunda bay-
lock çıktığı iddia edilen Uşak Eski Valisi 
Ahmet Okur’un da kankasıydı. …İçtikleri 
su ayrı gitmezdi..
Hatta oğlunun mu? Kızının mı düğününe 
başta eski vali Ahmet okur başta olmak 
üzere 
5 eski vali ve şimdiki Vali Sayın Ergün 
olmak üzere 6 vali katılmıştı.
   
                                  Devamı Sayfa 5’de
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UŞAK’TA 1 HAFTADA 
14 UYUŞTURUCU 

ŞÜPHELİSİ YAKALANDI!
Uşak Emniyet Müdürlüğü tarafın-
dan, 12-19 Temmuz 2024 tarihleri 
arasında "Uyuşturucu Madde Tica-
reti" operasyonları gerçekleştirildi.

Uşak Emniyet Müdürlüğü tarafın-
dan, “Uyuşturucu Madde Ticareti” 
ile mücadele kapsamında, 12-19 
Temmuz 2024 tarihleri arasında il 
merkezinde gerçekleştirilen operas-
yonlarda önemli miktarda uyuştu-
rucu madde ele geçirildi. 

Operasyonlar neticesinde toplam:  
250 gram toz esrar,  34 adet sentetik 
ecza,  19 gram metamfetamin,  356 
kullanımlık A4 bonzai ele geçirildi.

 Operasyonlarla ilgili olarak yaka-
lanan 14 şüpheli şahıs hakkında 
“Uyuşturucu Madde Ticareti” suçu 
kapsamında adli tahkikat başlatıldı. 
Şüphelilerden 3’ü sevk edildikleri 
adli mercilerce tutuklandı. / Serkan 
Karayol

UŞAK MİLLETVEKİLLERİ KIBRIS BARIŞ
 HAREKÂTI YIL DÖNÜMÜNÜ UNUTMADI

Kıbrıs Barış Harekatı'nın 50. yıl dö-
nümünde Uşak Milletvekilleri, İsmail 
Güneş, Fahrettin Tuğrul  ve Ali Karaoba 
sosyal medya hesaplarından anma mesa-
jı yayınladı.

Ak Parti Uşak Milletvekili Fahrettin 
Tuğrul, mesajında, “Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’nin 20 Temmuz Barış ve 
Özgürlük Bayramı’nı  kutluyor; Kıbrıs 
Barış Harekatı'nın 50.yıl dönümünde şe-
hitlerimizi rahmet, gazilerimizi minnetle 
anıyorum” dedi.

Ak Parti Uşak Milletvekili İsmail Güneş; 
mesajından şu ifadelere kullandı, “Kıbrıs 
Barış Harekatı'nın 50. yıl dönümünde Kıb-
rıs Türklerinin hak ve özgürlüğü uğruna 
canlarını feda eden aziz şehitlerimizi 
rahmet ve minnetle yad ediyor, gazileri-
mizi şükran ve saygıyla anıyorum.#Kıb-
rısBarışHarekatı’nın 50’nci yıl dönümü ve 
#KKTC’nin 20 Temmuz Barış ve Özgürlük 

Bayramı kutlu olsun” dedi.

CHP Uşak Milletvekili Ali Karaoba; ise 
mesajında şunları aktardı, “Ülkesinin 
çıkarlarını herkesten ve her şeyden üstün 
tutan Karaoğlan Bülent Ecevit'in "Barış" 
için ABD ve NATO'yu bile karşısına aldığı 
gündür 20 Temmuz 1974.Bir gece ansızın 
gelenlerin, Kahraman Türk Silahlı Kuv-
vetleri'nin Cumhuriyet tarihinin en büyük 
askeri destanı CHP iktidarında gerçekleş-
miştir. 

1974'ten bu yana Kıbrıs Türkleri özgürdür, 
güvendedir ve adada barış hakimdir.50. 
Yılında, Kıbrıs Barış Harekatı'nda şehit ve 
gazi olan kahramanlarımızı saygı ve min-
netle anıyorum” dedi. / Serkan Karayol

Haberin Başı Sayfa 4 ‘de

**Tabii bu arada , tüm Türkiye’de oldu-
ğu gibi Uşak’ta da  FETÖ borsasına para 
veren ünlü işadamlarının soruşturmadan 
kurtuldukları iddiaları malumumuz.. 
Cezaevinde tutuklu bulunan ünlü bir 
işadamı için, ismi bizde saklı…… 
Oğlundan  1 milyon dolar  para istenmesi 
olayları , iddiaları da vardı ama…Üzeri-
ne gidilmedi. Üstü kapatıldı gitti. Tıpkı 
kaportacı Avni, Halis Arslan ve Hüseyin 
Tanış olaylarında olduğu gibi….
***Aşigolar nihayet müjdeli haberle sevin-
diler..
Nihayet Uşakspor ile Ural Aküzüm 
arasındaki evliliğin sona ermesiyle 
kurtuluverdi. Belediye Başkanı Özkan 
Yalım hep nikah kıyacak değil ya…! Bu 
sefer de Uşakspor ile Ural Aküzüm’ün 
boşanmalarını sağladı. Özkan Yalım’ın 
seçim vaatlerinden olan Uşakspor sorunu 
,böylece çözülmüş oldu.. Devir teslim 
işlemi gerçekleştirildi. Kulüp başkanı 
Necati Köksal,15 gün içinde Uşakspor’u 
teknik ekip ve futbolcularıyla hazır hale 
getireceklerini söyledi. Haydi hayırlısı 
diyelim….
Tabii bu arada Uşakspor Eski Başkanı 
Ural Aküzüm TFF seçimlerinde  başkan 
seçilen 

İbrahim Hacıosmanoğlu’nun listesinden 
yönetim kurulu üyeliğine seçildi..
Kendisini aradım, başarılar diledim… 
Uşakspor’u satması uğurlu gelmiş anlaşı-
lan…
Futbol demişken, şu kurt işareti meselesi-
ne ….
Milli futbolcumuz Melih Demiral’ın 
Avusturya galibiyeti sonrası yaptığı kurt 
işaretine  UEFA, 2 maç ceza verdi. Hol-
landa ile oynadığımız maçta yer alamadı. 
Tabii bu turnuvaya damgasını vuran kurt 
işareti gündeme gelince Uşak’ta yaşanan 
skandal bir olay aklıma geldi….
Cumhurbaşkanı Erdogan’ın Uşak Mitingi 
Sonrası, konvoyunun Uşak Mhp binası 
önünden geçtiği sırada kurt işareti yapan , 
Mhp Uşak Merkez İlçe Başkan Yardımcısı 
Seher Kayıhan, Mhp parti binasına giren 
korumalar tarafından göz altına alınmıştı 
ve Mhp’li geçinen terör savcısı Hacı Aykut 
Erdoğdu  tarafından mahkemeye sevk 
edilmişti..
Yani şimdi bakıyorum da iliklerimize 
kadar giren siyasetin en sonunda yeşil 
sahalara da girmesi…
Nereden nereye geldiğimizin çarpıcı bir 
örneği…
Garip Ama Gerçek Olaylar………
*Hindistan'ın delhi eyaletindeki su krizi 
nedeniyle 21 Haziran'dan bu yana açlık 

grevinde olan eyaletin su işleri bakanı 
, sağlık sorunları dolayısıyla hastaneye 
kaldırıldı.
*Sarıyer’de aracına bindiği taksiciyi 5 
yerinden bıçakladıktan sonra yol kenarına 
atarak ölümüne neden olan iran uyruklu 
şahıs müebbet hapis cezasına çarptırıl-
mış..
*Türkiye’de ilk kez bir maden şirketi çed 
dosyasını onaylamayan bakanlığa dava 
açtı, 2023 ‘te onaylanmayan çed dos-
yasının Uşak’ın da sahiplendiği Murat 
Dağı’na ait olduğu bildirildi.
*Tek bir altın madeni bulunmayan Fran-
sa 2.436 ton altın rezerviyle dünyada  4. 
sırada bulunuyor…
860 ton altın madeni bulunan ve yıllık 
50 ton altın üreten Mali’nin altın rezervi 
kaç…? 0...
*Sıfır demişken sıfır  sermayeyle adeta 
milliyetçilik dükkanı açan ve Ümit Öz-
dağ'ın halka cumhurbaşkanı adayı olarak 
sunduğu ancak 2. turda Erdoğan'ı destek-
leyen Sinan Oğan'ın; 
Ankara Gölbaşı'nda 40-50 milyon lira de-
ğerinde 7 dönümlük arsa ve malikanesi ile 
5 milyon lira değerinde  2.940 metrekare 
arsası, Çankaya Mutlukent mahallesi Bey-
su Konakları'ndan seçimden hemen  sonra 
satın aldığı 12 milyon lira değerinde lüks 
dairesi olduğu anlaşıldı…

Ne dersiniz…? Gökten yağmur yerine 
para yağdı da bizim mi haberimiz ol-
madı… Demek ki  sadece Sinan Ogan’ın 
tarlası nasiplenmiş bu para yağmurundan 
…..
Hayırlı işler, bol para yağmurlu günler 
dileyelim…
*Yeri gelmişken Meral Akşener’den de 
bahsetmeden  geçmeyelim..
Uşak’ta Ramada Otel’deki seçim konuş-
masında Belediye Başkan Adayı Muham-
med Gür’e “Ben kellemi koydum, sen de 
koy bu seçimi kazan” demişti… Pekii… 
Ne oldu ?.. Sayın Gür’ün kellesi yerinde 
duruyor ama Akşener’in kendi kellesi 
gitti… Yüzündeki maske düştü , makyaj 
tazeledi, soluğu Beştepe’de aldı…. Ne 
varsa bu Beştepe’de…oraya giden Tayyip 
beyin kapsama alanına giriveriyor.
Tıpki, Kıbrıs’a büyükelçi atanan 
Barolar Birliği Eski Başkanı Metin Fevzi-
oğlu’nda olduğu gibi….

Bugünlük bu kadar….

Hoşça kalın, kanalımıza abone olmayı 
unutmayın…..  / Abdurrahman Yavuz
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UŞAK’IN BANAZ İLÇESİNDE BİTİRİLMEYEN 
OKUL MAHALLELİYİ ÇİLEDEN ÇIKARDI

Uşak’ın Banaz ilçesinde depreme daya-
nıksız olduğu gerekçesiyle boşaltılan 
sonrasında da yıkılan Şehit Vehbi Demir 
İlkokulunun yaklaşık 4 yıldır yapılmadı. 

Bu duruma sessiz kalmayan mahalleli 
okulun bahçesinde toplanıp “okulumuzu 
istiyoruz” sloganları atarak eylem yaptı. 
 “Okulumuzu İstiyoruz” eyleminde ma-
halleliye destek veren Deva Partisi Banaz 
İlçe Başkanı Murat Ahmet Gündüz bura-
da basın açıklaması yaptı. 31 Ağustos Ma-
hallesi halkı ve velilerin katılımıyla okul 
bahçesinde gerçekleşen eylemde mahalleli 
okulun artık yapılması ve öğrencilere eği-
tim vermeye başlamasını istediler.
Deva Partisi Banaz İlçe Başkanı Murat 
Ahmet Gündüz önderliğinde gerçekleşen 
“Okulumuzu İstiyoruz” Konulu basın 
açıklaması 31 Ağustos Mahallesi halkı 
ve velilerin katılımıyla okul bahçesinde 
gerçekleştirildi.  Deva Partisi Banaz İlçe 
Başkanı Murat Ahmet Gündüz, “Bende 
bu mahallede yaşıyorum ve çocuklarım 
Şehit Vehbi Demir İlköğretim okulunda 

eğitim görüyor. Yaklaşık dört yıl önce 
boşaltılan okul için yetkililer hiçbir şekilde 
elini taşın altına koymadı. Cumhuriyet 
Ortaokulunun ek binasında eğitim gören 
öğrencilerimiz büyük sıkıntılar çekmekte-
dir. Yıkılan okulun öğrencileri Cumhuri-
yet Ortaokulunun ek binasını kullandığı 
için ortaokul öğrencileri de aynı durum-
dadır. Cumhuriyet Ortaokuluna giden bir 
öğrenci sabahçı olduğu için özellikle kış 
aylarında sabahın 7'sinde hava aydınlan-
madan okula giderken, Şehit Vehbi Demir 
İlköğretim okuluna giden öğrenciler 
öğleyin okula gittiği için akşam karanlı-
ğında okuldan çıkabiliyor. Bu konudan 
öğrenciler velileri ve öğretmenlerimizde 
muzdariptir.” Dedi.
Öğrenciler Servis kullanmak zorunda 
kalıyor
Deva Partisi Banaz İlçe Başkanı Murat 
Ahmet Gündüz  okulun yapılamaması 
sebebi ile başka uzak okullara öğrencilerin 
servisle gitmesi gerektiğini ifade ederek 
şuınları söyledi, “Mahallenin tam ortasın-
da olan okulumuz yıkıldığı için Cumhu-

riyet Ortaokuluna uzak olan olan öğren-
cilerimiz servisle gitmek zorunda kalıyor. 
Ekonomik şartların oldukça zorladığı 
bu günlerde bizim halkımıza yazık değil 
midir? İlimize bağlı diğer ilçelerimize 
baktığımızda bizim okulumuzla birlikte 
depreme dayanıksız çıkan ve yıkım kararı 
alınan okulların yenisinin yapıldığını duy-
maktayız. Özellikle siyasetçilerimizden 
ve yetkililerimizden ellerini taşın altına 
koymasını ve biran önce mahallelinin en 
büyük sıkıntısı olan okullarının yapılma-
sıdır” şeklinde konuştu.
Milletvekili Ali Karaoba Okulun Durumu-
nu Bakana Sordu
CHP Uşak Milletvekili Ali Karaoba 
Uşak’ta bitirilmeyen okulların durumunu 
ve Şehit Vehbi Demir Okulunun ne zaman 
yapılacağını Milli eğitim Bakanına soru 
önergesi vererek sordu. Karaoba sosyal 
medyadan paylaştığı soru önergesinde 
şu ifadelere yer verdi, “T.C. Milli Eğitim 
Bakanı Sayın Yusuf Tekin'e soruyorum, 1- 
Uşak ilinin tamamında (köy, kasaba, bel-
de, ilçeler de dahil olmak üzere) deprem 

güçlendirmesi kapsamına alınan okulların 
sayısı ve bu okulların isimleri nedir?
 2- Uşak ilinde güçlendirme çalışması 
yapılacağı için eğitim-öğretime kapatılmış 
olan ve halen çalışmaların tamamlanma-
dığı okulların sayısı kaçtır?
3- Uşak'ın Banaz ilçesindeki Şehit Vehbi 
Demir İlkokulu güçlendirme çalışmaları 
sebebiyle ne zaman kapatılmıştır? Bu 
çalışmalar şu anda ne durumdadır?
4-Uşak'ın Banaz ilçesindeki Şehit Vehbi 
Demir İlkokulu güçlendirme çalışmaları-
nın ne zaman tamamlanması planlanmak-
tadır?
5- Uşak'ın Banaz ilçesindeki Şehit Vehbi 
Demir İlkokulu öğretmenlerinin okulda-
ki çalışmaların uzamasıyla ilgili yaptığı 
paylaşımlar sebebiyle İl ve İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğü tarafından tehdit 
edildiği yerel basına yansımaktadır. İlgili 
öğretmenlerin yasal sınırlar çerçevesinde 
gerçekleştirdiği paylaşımlar sonucunda 
uyarı aldığı bilgisi doğru mudur? Bu uya-
rı kim tarafından niçin verilmiştir?” dedi. 
/ Serkan Karayol

UŞAK’TA KREDİ DOLANDIRICILIĞI 
OPERASYONU: 1 MİLYON TL’LİK VURGUN

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü 
Asayiş Şube Müdürlüğü ve İstih-
barat Şube Müdürlüğü tarafın-
dan yürütülen çalışmalarda, kredi 
çekme bahanesiyle vatandaşları 
dolandıran şahıslar yakalandı.

Manisa Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde yürütülen Nitelikli 
Dolandırıcılık soruşturma dosyası 
kapsamında, Uşak dahil olmak 
üzere 7 ilde eş zamanlı operasyon-
lar gerçekleştirildi.
 Eş Zamanlı Operasyon Düzen-
lendi
Manisa merkezli olarak Balıkesir, 
Mersin, Adana, Samsun, Uşak ve 
İzmir illerinde yapılan operasyon-
larda, kredi çekme bahanesiyle 

vatandaşları 1 milyon TL dolandır-
dığı tespit edilen 7 şüpheli şahıs 
gözaltına alındı. 
Gözaltına alınan şüphelilerden 1’i 
adliyeye sevk edilerek mahkeme 
tarafından tutuklandı.
Diğer 2 şüpheli ise adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı. Toplam-
da 4 şüpheli şahıs tutuklanarak 
cezaevine gönderildi.
 Dolandırıcılığa Karşı Dikkatli 
Olun
Yetkililer, vatandaşları kredi çek-
me gibi konularda daha dikkatli 
olmaları konusunda uyararak, 
şüpheli durumları derhal emniyet 
güçlerine bildirmelerini ifade etti. / 
Serkan Karayol
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V

İl Jandarma Kom: 0276 216 36 76

Uşak Barosu: 0276 215 91 67

SGK: 0276 227 39 11
İl Sağlık Müdürlüğü: 0276 227 00 34
Halk Sağlığı Müd: 0276 216 40 01
Orman İşletme Müd: 0276 227 00 38

Defterdarlık: 0276 223 54 88
V

İş-Kur İl Md: 0276 212 14 62
Kadastro Müdürlüğü: 0276 223 09 62
T
Karayolları 25. Şube Md: 0276 227 27 40
DSİ
Kültür T

Müftülük: 0276 223 12 68
Nüfus Md: 0276 223 54 75
Telekom İl Müd: 555 10 12
San. ve 

KYY Md: 0276 223 98 27

Gıda, Tarım ve Hayv. İl Md: 0276 231 1504
EDAŞ: 0276 231 16 60

Banaz Kaymakamlığı: 0276 3151019
Banaz Bld: 0276 315 10 35
Eşme Kaymakamlığı: 0276 4141002

Karahallı Kaymakamlığı: 0276 517 1545

1 56
Ulubey Kaymakamlığı: 0276 716 27 00

Çevre Sağlık Lab: 0276 227 39 56
Halk Sağlığı Lab: 0276 227 39 89
V

Alo V
Alo İlk Yardım: 112
Yangın: 110

Jandarma : 156
Alo Zabıta: 153
Orman Yangın: 177

Arıza: 186

Doğalgaz 

Ulaşım ve Konaklama

DDY Gar Müdürlüğü: 0276 216 60 73
Hava Meydanları İş: 0276 253 37 42
Anadolu Ulaşım: 444 01 64

Pamukkale T
Tur: 0276 227 99 99

Ağaoğlu Otel: 0276 223 38 14
On Arslan Otel: 0276 215 17 91
Şahlan1: 0276 223 38 41
Dülgeroğlu Otel: 0276 227 37 73
Otel Çardak: 0276 227 20 88
Grand Otel Uzcan: 0276 224 60 60
Uşak Sanat Konağı:276-224 36 37
                                506-116 66 51
Kargolar
Sürat Kargo: 0276 224 50 79
Ekspres Kargo: 0276 215 26 69
Aras Kargo: 0276 212 44 60
Y
Noterler
1. Noter: 0276 215 18 43
2.Noter: 0276 227 25 24
3. Noter: 0276 212 38 70
4. Noter: 0276 227 82 18
5. Noter: 0276 224 47 47
6. Noter: 0276 227 75 52  

AK
CHP: 0276 223 99 29
MHP: 0276 224 35 22
DSP: 0276 224 42 87
DP: 0276 224 42 87
SP: 0276 223 01 92

Rektörlük:0276 221 21 21

Uşak Sağlık Y.O: 0276 227 20 72
Uşak Meslek Y.O: 0276 223 03 96
Banaz Meslek Y.O: 0276 315 14 42
Eşme Meslek Y.O: 0276 414 36 00
Karahallı Meslek Y.O.: 0276 517 16 91

Y.O: 0276 618 15 31
Ulubey MYO Açık Öğr. Fak.: 0276 223 20 50

Güzel Sanatlar Fak: 0276 221 21 38

Bankalar

Vakıf Bankası: 0276 212 16 40
Halk Bankası: 0276 221 30 30
İş Bankası: 0276 227 77 41

TEB: 0276 224 51 64
Y

Akbank: 0276 215 17 17
Şekerbank: 0276 215 15 20
Kuveyt Türk: 0276 227 77 49
QNB

ÖNEMLİ TELEFONLAR

NÖBETÇİ
ECZANELER

NÖBETÇİ
ECZANELER

AKTAY ECZANESİ 
DİKİLİTAŞ MH. BARBAROS CAD.NO:254/B DİKİLİTAŞ 
MEVKİİ 
222 15 25

EBRU ECZANESİ 
SARAYALTI MH. NURİ ŞEKER CD. NO:112/C 
227 88 18

AHSEN ECZANESİ 
CUMHURİYET MH.UĞUR MUMCU CD. NO:134/
A(ÖRNEK EVLERİ) 
216 80 90

23 Temmuz 2024

UŞAK’LILAR DİKKAT 28 TEMMUZ’A 
KADAR KAVRULACAĞIZ

Uşak Valiliği tarafından 
Uşak’taki hava durumu 
ile alakalı uyarıda bulu-
nuldu.  

Valilik sıcak havaların 
etkili olduğu bu dönem 28 
Temmuz’a kadar süreceği 
ifade edilerek Uşak’ta kro-
nik hastalığı olanların, yaş-
lı ve çocukların saat 11.00 
ile 18.00 arasında tedbirli 
olmaları gerektiği konu-
sunda uyarıda bulundu. 
Uşak Valiliği tarafından 
yapılan uyarıda şu ifade-
lere yer verildi, “Yüksek 
Hava Sıcaklıkları Etkili 
Olmaya Devam Edecek! 
Yapılan son meteorolojik 
değerlendirmelere göre 
bölgemizde (Afyonkarahi-
sar, Denizli, Uşak) mev-
sim normalleri üzerinde 
seyreden hava sıcaklarının 
artmaya devam ederek 
önümüzdeki bir haftalık 
periyotta mevsim normal-
lerinin 3 ila 9 °C derece 
üzerinde (Uşak 38-40 °C) 
seyretmesi beklenmek-
tedir. Yüksek seyreden 
hava sıcaklıkları nede-
niyle, kronik rahatsızlığı 
olanlar, yaşlılarımız ve 

çocuklarımız başta olmak 
üzere vatandaşlarımızın 
günün en Sıcak saatleri 
olan 11.00 - 18.00 saat-

leri arasında dikkatli ve 
tedbirli olmaları önem 
arz etmektedir. Sıcakların 
başlangıç: 22.07.2024 00:01, 

Bitiş:28.07.2024 23.59” 
denildi. / Nihal Yavuz
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Müşterilerimize hergün daha hızlı, 
yaratıcı ve dinamik fikirler sunuyoruz. 

Grafik & Tasarım ekibimiz her türlü işinizi 
baskıya en uygun olarak tasarlar, hazırlar 

ve kusursuz bir işin temelini burada 
atmış olurlar.

TASARIM
Şekilli kesimden, kısmi laka, varak 

yaldızdan, selefona, gofreye.(kabartma)
Olay Matbaası’na gelen bir işiniz tasarım 

halinden son ana kadar bizim çatımız 
altında üretilir. Böylece %100 kontrol 

edilebilir bir süreci size sağlamış oluruz.

BASKI
SONRASI

TECRÜBENİN GÜCÜ
TASARIMDAN BASKIYA

15 yılı aşkın tecrübemiz, bizi matbaacılık ve özellikle 
ambalaj konusunda uzman konumuna getirdi. Devamlı 
yenilikleri aramamız, en son teknolojileri takip edip 
uygulamamız bizim matbaacılık ve ambalaj sektörünün 
sayılı firmaları arasında yer almamızı sağladı.

Ofset makinelerimizle her türlü 
müşteriye ve her ebat işe cevap 

verebilmekteyiz.
Saatte 16500 tabakalara varan hızlarla 

baskı yapabilen Heidelberg Ofset 
makinalarımız, kaliteli baskıyı en hızlı 

şekilde tamamlar

BASKI

MATBAA HİZMETLERİ
Ambalaj - Etiket - Dergi - Katalog - Kitap 

- Insert - Afiş -Broşür - Form - Çanta - 
Kurumsal Kimlik Tasarımı
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BİSİKLET MİLLİ TAKIMI, AVRUPA VE DÜNYA 
ŞAMPİYONASINA ERCİYES'TE HAZIRLANIYOR

Bisiklet Milli Takımı, eylül ayında 
düzenlenecek Avrupa Şampiyonası ve 
Dünya Şampiyonası öncesi Erciyes’te 
güç depoluyor.

Milli takım antrenörü Suat Torgay, AA 
muhabirine, Erciyes'te 5 Temmuz'da yük-
sek irtifa kampına başladıklarını, 26 Tem-
muz'a kadar burada olacaklarını söyledi.

Eylül ayında arka arkaya düzenlenecek 
Avrupa ve dünya şampiyonalarına takımı 
hazırlamak için burayı tercih ettiklerini 
ifade eden Torgay, "11-15 Eylül tarihleri 
arasında Belçika'da Avrupa Şampiyonası 
var, ilk hedefimiz orası. Hemen akabinde 
eylülün üçüncü, dördüncü haftası ara-
sında İsviçre'de Dünya Şampiyonası var. 
Her iki müsabaka bizim için sezonun en 
önemli yarışları. Ülkemizi en iyi şekilde 
temsil etmek için hazırlıklarımızı burada 
sürdürüyoruz. Burada 16 sporcumuz 
var, çalışmalarımız devam edecek. Bir de 
Çin'de bir ekibimiz var. Onlar yeni döndü. 
Onlar da dahil olduğunda 23 kişilik bir 
potansiyelimiz var. Bunlar şu anda Tür-
kiye'nin en iyi bisiklet sporcuları." diye 
konuştu.
"Ülkemizin adını yol bisikleti branşında 
da duyuracağız"
Bisiklet sporunun çok kombine bir branş 
olduğuna dikkati çeken Torgay, koordi-

nasyonun önemini dile getirdi.
Birçok parametrenin birbiriyle uyumlu 
şekilde, sağlıklı çalışmasıyla başarı elde 
edilebilen karmaşık bir branşta mücadele 
verdiklerini vurgulayan Torgay, sözlerini 
şöyle sürdürdü:

"Avrupa'nın ve gelişmiş bazı ülkelerin 
artık ata sporu gibi yerleşmiş durumda. 
Biz belirli bir dönem boyunca olimpiyat 
konusunda sıkıntı yaşıyorduk. 2012'den 
itibaren olimpiyatlara tekrar gidebilir 
hale geldik. O tarihten bugüne kadar da 
yükselişimizi devam ettiriyoruz. Hedef-
lerimiz bundan sonraki süreçte Avrupa, 
dünya şampiyonası gibi en üst müsabaka-
larda ülkemize puan getirmek. Bu yönde 
halihazırda ciddi adımlar atıldı. Az bir 
süreye daha ihtiyaç olacak. Daha sonra 
dünya genelinde inşallah ülkemizin adını 
yol bisikleti branşında da duyuracağız."
"2028 Los Angeles için şimdiden mastır 
planı oluşturmaya başladık"
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları'nda "yol 
bisikleti" kategorisinde mücadele edecek 
Burak Abay'ın da Erciyes'te kendileriy-
le birlikte çalışmalarını sürdürdüğüne 
işaret eden Torgay, sporcusunun ülkeyi 
en iyi şekilde temsil edeceğine inandığını 
kaydetti.
Olimpiyatlara katılacak sporcu sayısını 
artırmayı hedeflediklerini aktaran Torgay, 

"2028 Los Angeles için şimdiden mastır 
planı oluşturmaya başladık. 3 Ağustos'ta-
ki müsabakada eksikliklerimizi görüp, 
bitiminde, 'Neler yapabiliriz, yol harita-
mızı nasıl revize edebiliriz?' diye hemen 
startımızı vereceğiz inşallah." ifadelerini 
kullandı.
Maral: "Ülkemizi en iyi şekilde temsil 
etmeye çalışacağız"
Milli sporculardan Ahmet Maral, 10 yıldır 
uğraştığı bisiklette 5 yıldır milli sporcu 
olarak yarıştığını ve bugüne kadar çok 
sayıda Türkiye şampiyonluğu elde ettiğini 
söyledi.

Ortaokulda okurken bir antrenörün 
yönlendirmesiyle bu branşa başladığını 
aktaran Maral, "O dönem benim akra-

balarımdan da spor yapanlar varmış. 
Bilmiyordum, sonradan öğrendim. Onun 
sayesinde bir hevesle başladım. Bir daha 
da kopamadım. 10 yıl oldu. Yakın za-
manda Avrupa ve dünya şampiyonaları 
var. En iyi dereceleri almaya çalışacağız. 
Türkiye'de yine birkaç hedef yarışımız 
var. Takım olarak dereceyi zorlayacağız. 
2028 için de olimpiyat kotası almaya ve 
ülkemizi en iyi şekilde temsil etmeye çalı-
şacağız." şeklinde konuştu.
Emir Uzun da 7 yıldır gönül verdiği 
sporda geçen yıl Türkiye şampiyonluğu 
elde ettiğini ifade etti. Hedefinin dünya 
şampiyonasında ilk 10'a girmek olduğunu 
vurgulayan Uzun, bunun için takım ola-
rak hazırlıklara devam ettiklerini anlattı. 
/ aa


